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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Dr . Seszták
Miklós nemzeti fejlesztési miniszter úrhoz „Mikorra várható Csáfordjánosfa Térségi Vízellátó
Rendszer Ivóvízmin őség-javító Program megvalósítása?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Csáfordjánosfa térségi vízellátó rendszer Csáfordjánosfa, Csér és Répceszemere települése k
ivóvízellátását biztosítja . A községek ivóvízellátását biztosító kutakból kitermelt víz vas, mangán és
arzén tartalma túllépi a vonatkozó határértékeket .
Az érintett önkormányzatok a térség egészséges ivóvízellátásának biztosítása, az ivóvíz szolgáltatá s
hatékonyabb ellátása érdekében közösen pályázatot nyújtottak be, majd KEOP konstrukcióba n
támogatást nyert el a Csáfordjánosfa Térségi Vízellátó Rendszer Ivóvízmin őség javító Program
megnevezésű projekt előkészítésre .
A települések a kutak kiváltásával, az Iván községi vízmű rendszerhez csatlakozva tervezik megoldan i
a vízminőségi problémát.

A 2014-2020 közötti fejlesztési ciklusban, a Környezeti és Energiahatékonysági Operatív Progra m
keretében az Ivóvízminőség-javító Program megvalósításával a térségi vízellátó rendszer vízmin ősége
hosszabb távon fenntarthatóvá válna .

Kérdésem mindezekre tekintettel : valóban megvalósulhat-e a Csáfordjánosfa Térségi Vízellát ó
Rendszer Ivóvízminőség-javító Program, és amennyiben igen, mikor indulhat a kivitelezés, és mikorr a
zárulhat le ?

Várom megtisztel ő válaszát !
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